
Minnesanteckningar från Seniorkommittémöte 2019-12-19 

Närvarande: Gunder Ericsson, Leif Herlufsén, Mats-Olov Engström, Per-Anders 

Fors, Thomas Sättermann och Kerstin Hjersing. 

 

Vi började med att se en film, som spelades in i somras av Svenska 

Golfförbundet under en partävling med anledning av att vi infört 

Hectometersystemet. Vår klubb var en av de första som införde detta system 

och filmen kommer att användas för att belysa fördelarna med systemet. 

Filmen är god reklam för vår klubb! 

 

Vi sammanfattade året som gått och konstaterade, att vi liksom tidigare år har 

haft god uppslutning på våra Seniortävlingar. Vi har haft 1 656 startande inkl. 

partävlingar. 

Vi har delat ut 51 880 kr i prispengar i form av presentkort. 

c:a 20 presentkort är inte uthämtade! De finns hos Marcus för uthämtning. 

Vädret har också varit gynnsamt, så vi har inte behövt ställa in någon tävling. 

Nästa år kommer vi ha 21 tävlingar med start den 27 april om vädret tillåter. 

Sista tävlingen blir en bästboll med efterföljande avslutningsfest tisdagen den 6 

oktober.  

Vi kommer att fortsätta med att ha 2 klasser med blandade bollar. 

En klass i OoM.  

Det kommer att bli ett nytt system med poängberäkningen i OoM, som 

utnyttjar GIT-systemet. De 25 bästa får poäng enligt en fallande skala och alla 

startande får 1 flitpoäng. 

Startavgiften är oförändrad, 50 kr. 

Läs mer om vad som gäller på hemsidan under ”Senior”! 

Ett bra möte avslutades med kaffe och hembakad bulle Tack Gunder! 

Vid pennan 

Kerstin 

 


